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Bilaga 1 

Verksamhetsberättelse för 2023 

Samfällighetsföreningen 

Tidö-Lindö samfällighetsförening förvaltar två gemensamhetsanläggningar, Tidö GA:3 och Tidö 

GA:6. GA:3 består av vägar med vägbelysning, föreningsbyggnaden med bad och allaktivitetsplan, 

övriga grönområden mm och hade vid årsskiftet 335 deltagande bostadsfastigheter samt en 

industrifastighet och en jordbruksfastighet. GA:6 består av ett bredbandsnät. De deltagande 

fastigheterna utgör en samfällighet. Ägarna till dessa fastigheter är medlemmar i 

samfällighetsföreningen.  

Föreningen har också avtal med Strömskärs ekonomiska förening omfattande 75 fastigheter samt 8 

fastigheter på Ingemarsskär och Klockargården. 

Styrelsen 

− Ordförande  Stephan Skoog vald för 2023  

− Vice ordförande  Carina Akterhag vald för 2023 - 24  

− Sekreterare  Peter Brandt   vald för 2022 - 23 

− Kassör  Johanna Dahlen vald för 2023 - 24 

− Vägansvarig Christer Stridh  vald för 2023 - 24 

− Allmänningsansv. Lennart Gustafsson vald för 2022 - 23 

− Västerängsansv.  Birgitta Rydqvist  vald för 2023 - 24 

− Bredbandsansv.  Peter Isberg   vald för 2023 - 24  

− Suppleant  Anders Brännström vald för 2023  

− Suppleant  Staffan Söderström vald för 2023 

  

 

Revisorer 

− Ordinarie Gunnar Hällkvist   vald för 2023 - 24 

− Ordinarie Lars Christiansson   vald för 2022 - 23 

− Suppleant Nicole Bohac   vald för 2023 - 24 

 

Valberedning 

− Lars Hallstadius (sammankallande) 

− Sirpa Lundkvist    

 

Styrelsen har under året haft 11 protokollförda sammanträden samt enstaka möten med specifika 

fokus såsom granskning av den nya hemsidan och förberedande inför årsmötet.  

Aktivt arbetat med anläggningarnas alla delar; se kommande verksamhetsberättelser avseende de 

olika områdena. 

Kontakt med medlemmar har skett vid möten och genom e-post. Styrelsen har yttrat sig i ett antal 

bygglovsärenden samt administrerat ärenden mellan medlemmar och ägaren till Tidö Slott avseende 

åtgärder som berör vattenområdet kring Tidö-Lindö samt av Tidö Slott ägda markområden på ön. 

Etablering av en obemannad butik har fortsatt varit med på styrelsens agenda. 

Vägar 
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Under 2023 har följande hänt: 

  

1. Ny trumma under Lindskärsvägen, vid Rannklovskorset. 

2. Nya diken, beläggning och lagning av staket påbörjat, Rannklovsbacken. Viltstaket och tidig 

vinter medförde att arbetet fick pausas. 

3. Lagningar vid Fasanvägens svacka. 

4. Uppdatering av skyltar X3, delvis klart. 

5. 2 gånger klippning och slyrensning kring vägkanter. 

6. Sedvanligt underhåll såsom lagning av potthål, skrapning och saltning av grusvägar.  

7. Generell asfaltslagning med snabelbil. 

8. Gällande snöröjning och sandning så har vintern 2023 - 2024 hittills varit mycket dyrare än 

normalt.   

 

Planer för 2024: 

       

1. Linjemålning gångbana lika Lindövägen på Askholmsvägen. 

2. Rannklovsbacken, diken och beläggning. 

3. Översyn av trummor (ex.vis Lindskärsvägen 19). 

4. Ny brunn vid busshållplatsen. 

5. Fortsatt uppdatering av skyltar (X3) på bidragsberättigade vägar vid hinder. 

6. Nya skyltar ”Lekande barn” enligt tidigare stämmobeslut. 

7. Linjemålning av gångbana och farthinder mellan bron o busshållplats. 

 

Avtal gällande snöröjning och sandning gäller till 2025 med bränsleklausul.  

  

 

Västerängen 2023 (Västerängsområdet och byggnaderna) 

Vår gemensamma lokal vid Västerängen har under år 2023 använts vid 66 tillfällen till privata fester, 

möten samt HLR- och yoga-träning. 

Lokalen var uthyrd till 19 privata fester under året vilket inbringat 34.500kr.                                                      

Under vår och höst genomfördes Poweryoga och Harmonieyoga (25 träffar).                                                        

Som tidigare har lokalen använts vid möten:  styrelsen, bryggföreningar, samrådsmöten med 

Trafikverket med flera, samt årsstämma den 27april. 
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Under året kunde vi åter träffas vid Valborgsbålet samt även med dans runt midsommarstången. 

Regina med kamrater ordnade även fiskdamm och andra aktiviteter vid valborg och midsommar, till 

glädje för barnen.                                                                                                                                                        

Inga fler gemensamma fester eftersom Tidö-Lindö fortfarande saknar Trivselkommitté. 

Pulkabacken som skapades augusti 2020 har efter varje snöfall, även denna vinter, flitigt använts av 

alla barn som vill åka pulka. Isbanan spolas när vintervädret utlovar en längre period med kyla. 

Vaktmästarna klipper och trimmar gräset i hela Västerängsområdet. Med gräsklipparen Rider16 kan 

isbanan plogas och gångstigarna vid behov sandas.  

Iläggning och upptagning av badbrygga och flotte har skett genom vaktmästarnas försorg, med hjälp 

av frivilliga krafter som tidigare. Eftersom Mälarens vattennivå ofta varierar uppmanas badare att inte 

dyka från flotten eller bryggan.  

Inför sophämtningen var 14:e dag under sommarhalvåret samlade vaktmästaren ihop sopsäckarna från 

badplats/lekplats till hämtningsplatsen vid parkeringen. Under juli och augusti var vår badplats 

mycket välbesökt, som tidigare år. Detta innebar ökad mängd skräp, särskilt på strandområdet.                                         

Vi har även utökat sophämtningen med ett sopkärl året runt, placerat vid parkeringen. Hjälp oss att 

hålla rent och snyggt på hela Västerängsområdet.  Använd soptunnorna eller ta med dina sopor hem. 

Sommarkiosken har under badsäsongen varit bemannad av Einar Hammarbäck samt Maximus Skoog 

som delat på ansvaret under sommaren 2023 (tillsammans med sina föräldrar).                                                     

Kiosken kommer även nästa sommar att bemannas av några ungdomar (samt ansvariga föräldrar). 

Städdagen den 16 april kom ett 30-tal flitiga deltagare. Vi släpade ris till brasan, krattade löv, 

plockade skräp mm.  Vi bjöds därefter på grillad korv och dryck, sponsrat av ICA Sjöhagen.  

 

Planerad städdag 2024 

Årets städdag är planerad till söndagen den 14 april med början klockan 10.00.                                                    

Som tidigare år är fokus på strandområdet, lekplatsen och bollplanen.   Altanens utemöbler ska bäras 

fram samt tvättas. Krattning och hopsamling av skräp. Ris och grenar till valborgsbrasan.                                                      

Vi avslutar som tidigare med lämplig förtäring till alla flitiga städare. 

 

Allmänningar 

 

Den reviderade Naturvårdsplanen finns nu på nya hemsidan. Ni hittar den under “DJUR & NATUR” 

och sedan under “ALLMÄNNINGAR”. Naturvårdsplanen kommer kontinuerligt att ajourhållas. 

 

På Uggleberget har skogen skadats av granbarkborre och stormfällning. Farliga träd har fällts och 

området har “städats upp”. 

 

De mest frekventerade stigarna har röjts och alla stigskyltar har kontrollerats. 

 

Det har fällts ett antal träd på allmänningen som riskerade att falla på fastighetsägares byggnader. 

 

Det finns flera bävrar runt hela ön. Peter Akterhag, som sköter jakten på ön, lägger ner mycket tid för 

att minimera bävrarnas skador. Under året har vi ändå fått stora skador i aspbeståndet vid 

Västerängsvägen. De skadade träden har avverkats och ett antal träd har skyddats med metallnät. 
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Träd runt bilparkeringen för Strömskär och Lindskär har tagits ner för att undvika skador på bilarna.    

 

Bredband GA6  

 

Efteranslutningar: 

Under året genomfördes 2 nya efteranslutningar och totalt är nu 285 st fastigheter anslutna inom 

samfälligheten av totalt 337 fastigheter. 

Drift och underhåll:  

Under 2023 skedde inga fall av kostsamt underhåll, men nodrummet på Västerängen städades upp 

och kablar säkrades. Nodrummet inspekterades av Fibra i mars 2023 utan anmärkning. 

Robust Fiber 

Bredbandet på Tidö-Lindö byggdes så tidigt som 2004, då standarder och erfarenhet kring ett 

långlivat och robust bredbandsnät var relativt omoget. Fas 1 och 2 genomfördes 2022, vilket var 

svetsning i nodrummet samt säkring och uppmärkning av fiberskåpen på Tidö-Lindö. 

Den återstående Fas 3, som innebär omsvetsning av fibrer vid fiberskåpen samt inkapsling, kommer 

att genomföras när det finns ekonomiskt utrymme. 

 

Viltvård Tidö-Lindö 2023  

                                            
Viltvården bedrivs utifrån antal djur som finns på ön och hur vi vill hantera våra vilda djur och deras 

möjligheter.             

Tidö-Lindö domineras av olika arter av djur och växter som trivs i vatten nära miljöer i och med att 

det just är en ö. 

Detta innebär att de djur som finns här oftast blir stationära och hittar sitt livsmönster bland 

skogsdungar och hus.  

Det möjliggör dock också att ta sig över bron, under vintrarna att ta sig över isen samt som för de 

flesta djur att simma den korta vägen mellan fastlandet och ön. 

Målet är att bevara naturliga artrika och livskraftiga viltpopulationer enligt markens förutsättningar. 

 

Ansvarig 
Viltvårdsansvariga är Peter Akterhag 073-687 04 57 på Tidö Lindö samt Emma Akterhag 070-410 77 

70. Dessa hanterar skyddsjakt och viltolyckor inom området med tillstånd från Styrelsen samt 

polisen. 

 

Arter på Tidö-Lindö 
Arter: 

• Rådjur 

-Jagas till en hanterbar/reproducerbar mängd för området, hanterbar mängd avses vara ca 20 - 

25 djur i snitt över året. 

Detta innebär att stödutfodring kan komma att behövas vid långvarig sträng vinter. Detta har 

skett tre gånger under 2023. 

Utsättning av saltsten  

Dock skall man i första hand sträva efter att om det är möjligt att utöka viltets naturliga 

tillgångar till föda.  
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Under 2023 har totalt tre rådjur hittats skadade/avlidna och tagits omhand av 

viltvårdsansvarig. Det är av största vikt att trafikskadat vilt anmäls direkt då djuren lider och 

eftersök blir betydligt mer komplicerat och tidsödande om det går längre tid innan anmälning.  

Jakt på rådjur sker från 1 maj till 15 juni samt 16 augusti till 31 augusti gällande hornbärande 

djur. Den 1 september till 30 september sker jakt på hornbärande djur och kid. Därefter sker 

jakten den 1 oktober till 31 januari och då avser det alla djur. 

Under 2023 fälldes ytterligare fem djur utöver de tre skadade/avlidna för att behålla 

nuvarande balans på viltet. 

 

• Rävar 

-Jagas vid skabb eller vid problem. Räv är en predator som ger sig på rådjurskid, katter och 

fåglar/höns. Under 2023 avlivades ingen räv. 

Varit någon enstaka räv på genomresa.  

 

• Mink 

- Jagas med fälla för att hindra dessa att äta upp fågelägg och utpräglade markberoende fåglar 

Under 2023 har tre minkar tagits i slagfälla 

 

• Grävling 

- Jagas med fälla 

Varit aktivitet på flertal tomter och fällor satts ut dock har ingen grävling tagits i fälla. 

 

• Gäss 

- Avskjuts för att minska smittspridning sanitär olägenhet stränder och i sjöar 

 Under 2023 har ingen kanadagås fällts då det är markant minskning av dessa.  

 Två grågäss har fällts. 

  

• Vildsvin  

- Vildsvinen kan bli ett besvär på ön då de tar sig över från fastlandet. Vildsvinen har gjort 

enstaka besök på ön vid ett par tillfällen, inga stadigvarande individer har påträffats. Det 

finns spillning efter vildsvin dock inga andra tecken vid Strömskärsbrygga. 

Det är av stor vikt att jakttrycket på vildsvinen vidmakthålls då det är ca 5 - 15 djur som 

håller ihop vid besöken, även att inte lägga ut trädgårdsavfall på tomten, här finns en risk att 

vildsvinen upptäcker detta och då får vi problem. 

Samverkan med markägarens jaktansvariga på fastlandet sker kontinuerligt. 

Under 2023 har inga vildsvin skjutits   

 

• Bävrar 

- Skyddsjakt om fysiska problem återkommer inom området, fara med fallande träd. 

Bävrarna förökar sig i snabb takt på ön. 

Har varit en hel del bäverbesök med skadegörelse på träd, krafttag kommer att tas till våren 

efter islossningen. 

Under 2023 har ingen bäver fällts. Det finns ca 4 bäverhyddor på ön. 

 

• Dovhjort och Kronhjort 

Enstaka besök av dovhjort och kronhjort har registrerats, dock inget stadigvarande utan detta 

är nog ett led i den jakt som bedrivits på Fullerö. 

Ett tips gällande dovhjortar, som ni vet finns det stora hjordar med uppemot ett 30-tal djur på 

vägen in till staden och de nyttjar oftast samma övergångar över vägen. Så håll uppsikt på 

vägen och där ni ser lera och jord så är det ett säkert tecken på att det är en viltpassage. Bra 

att veta vart de är då ingen jord kommer att följa med upp sedan när vädret är torrt eller 

marken är frusen. 

 

Sammanfattning: 
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Då jakttrycket har ökat på skadedjur som mink så har populationen av hönsfågeln fasan och andfåglar 

ökat i antal vilket är glädjande.   

Totalt har det under 2023 utförts ett 30-tal skyddsjakt tillfällen. 
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Ekonomi 
 
Årets resultat före avsättningar uppgår till 356 840 kr för GA3 samt för GA 6 till 44 625 kr.  

Ändamålsbestämda fonderade medel för GA 3 uppgår nu till 1 400 000 kr.  

För GA6 uppgår reparationsfonden till 65 000 kr. 

 

Kommentarer angående rörelseresultatet för 2023: 

GA3 gjorde en vinst för år 2023, resultatet (356 840 kr) var högre än det budgeterade resultatet (+ 

76 800 kr). GA6 gjorde också en vinst för år 2023 (44 625 kr). Dock något lägre vinst än budgeterat 

(75 254 kr).  

En stor av det positiva utfallet är att totala utgifterna för vägförbättringar och vägunderhåll har varit 

mindre än väntat. Vi har varit mer sparsamma med investeringar under året.  

På intäktssidan var uthyrning av lokalen på Västerängen något lägre än budgeterat. Vi hade hoppats 

på en ytterligare ökning på uthyrningar.  Intäkten för uthyrning var cirka 5000 kr lägre än budgeterat. 

Vi hade fler byggstarter i år än budgeterat.   

GA6 gjorde en vinst på 44 625 kr år 2023. Inga större drift- och underhållsåtgärder har utförts. GA6 

hade färre anslutningar (62 494 kr) än budgeterat (89 099 kr) 

 

Fonderingar av vinstmedel: 

För GA3 kommer 350 000 kr att avsättas.  

GA3 underhålls- och förnyelsefonds saldo uppgår då till 1 750 000 kr.  

Styrelsen föreslår att av årets resultat +44 625 kr för GA6 avsättes 42 000 kr till dess underhålls och 

reparationsfond för ändamålet ”Robust Fiber fas 3”.  

(GA3 underhålls- och förnyelsefonds saldo efter föreslagen avsättning uppgår då till 107 000 Kr) 
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Bilaga 2 

Gång och cykelväg till Tidö-Lindö 

 

 
 

 


